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Referat 
                                                                                                                                                                                                          
fra 
 

HOVEDBESTYRELSEMØDET 
den 4. september 2019 kl. 11:00  

i ældrecentret, Odense. 
 

DAGSORDEN: 
 
 

1.   Velkomst & praktiske bemærkninger.  

2.   Godkendelse af dagsorden. 

3.   Godkendelse af referat fra HB-møde den 7. februar 2019. 

4.   Evaluering af generalforsamlingen den 2. april 2019   

5.   Orientering fra formanden 

6.    Orientering fra næstformanden. 

7.    Status fra hovedkassereren. 

8.    Orientering fra medlemssekretæren. 

9.    Orientering fra kredsene. 

     10.  Hovedbestyrelsesmøde på Bornholm 

     11.  Hjemmesiden 

     12.  Artikler til Politibladet 
     13.  Underretning til kredsene når kollegaer pensioneres 

     14. Eventuelt 

     15. Næste møde 

 

 

Ad pkt 1. 

Formanden bød deltagerne velkommen og rettede en særlig velkomst til suppleanterne, 
Hilmer Ringer kreds 8 samt Hans Jensen, kreds 11. 
Han orienterede om det praktiske forløb. 
 
Ad pkt. 2. 
Dagsordenen godkendt i den foreliggende ordlyd. 
 
Ad pkt. 3. 
Referatet fra mødet d. 7. februar 2019 godkendt uden bemærkninger. 
 



 2 

Ad pkt. 4. 
Formanden omtalte afviklingen af generalforsamlingen d. 2. april med vedtagelsen af div. 
lovændringer. 
Der var enighed om, at generalforsamlingen havde haft et godt og værdigt forløb. 
 
Ad pkt.5. 
Formanden orienterede om henvendelsen fra Told/Skat, som har anmodet om at få tilsendt 
foreningens vedtægter samt referater fra mødevirksomheden i de seneste 3 år. 
De ønskede dokumenter fremsendes og der er aftalt et indledende møde d. 26. september i 
Odense. Spørgsmålet om at bevare retten til fradrag for årskontingentet er ganske givet 
årsagen til henvendelsen. 
Han orienterede også om FU-mødet, afholdt d. 30. august, med Politiforbundet. Vi har 
anmodet om, at det årlige tilskud forhøjes til 20.000,-kr. ( nuv. 15.000,-kr.). Politiforbundet 
afgør det på et møde senere. 
Politiforbundet undersøger mulighederne for nye lokaler sammen med Told/Skat-forbundet 
og Centralforeningen af Stampersonel (CS). Huset på H.C Andersens Boulevard nr. 38 sættes 
til salg. 
Han omtalte også ændringerne i reglerne om fradrag ved førtidspensionering. Regler er trådt i 
kraft pr. 1. jan. 2019 og gælder ved fremtidige pensioneringer. 
Aftalt at sekretæren laver en oversigt over de nye regler om fradrag. 
Han omtalte endvidere, at CO10-gruppen i efteråret afholder et indledende møde om OK21, 
da vi allerede til foråret 2020 skal i gang med arbejdet om forslag til krav for OK21. 
 
Ad pkt.6. 
Næstformanden oplyste, at lønninger– og pensioner reguleres med 0,86 % pr. 1. okt., og 
oplyste, at det er tallene pr. 31/3-2018 der reguleres med de 0,86 %, jfr. aftalen fra OK18. 
 
 
Ad pkt. 7. 
Hovedkassereren oplyste, at regnskabet p.t. viser et overskud på ca. 23.000,-kr. Det giver 
basis for udbetaling af et ekstra tilskud til kredsene sidst på året. 
 
Ad pkt. 8. 
Medlemssekretæren oplyste, at vi p.t. er 2613 medlemmer.  Nye medlemmer, der indmelder 
sig. 1. okt. og resten af året vil først blive opkrævet  kontingent i januar 2020. 
Han oplyste, at der ikke er udsendt lister med oversigt over pensionerede kolleger siden 
marts måned. Årsagen er edb-problemer i Politiforbundet. Så hurtigt der kommer en løsning, 
udsendes listerne igen. 
 
Ad pkt. 9. 
Under orienteringen fra kredsene kunne det konstateres at det store flertal af kredsene var 
ved opstarten af aktiviteter efter ferieperioden. Flere kredsformænd har desværre været 
plaget af sygdom. 
Kreds 4 efterlyste nye lister over pensionerede kolleger. (omtalt under pkt. 8) Kreds 3 
oplyste, at bestyrelsen har besluttet, at der kun gives tilskud til klubberne efter antallet af 
kredsmedlemmer. 
Oplyste også, at den nye politigård i Herning forventes indviet d. 16. dec. 2019.  
Kreds 2 omtalte det store arrangement d. 19. september i anledning af 75-året for nazi-
tysklands okkupation af dansk politi. Det er gratis at deltage, men kræver tilmelding hos Den 
gamle By i Århus. 
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Kreds 1 oplyste, at politidirektøren afholder et arrangement d. 19. september på politigården i 
Ålborg, samt at der er aftalt nyvalg til formandsposten igen i 2020. 
 
Ad pkt.10. 
Formanden omdelte et nyt forslag om at afholde HB-mødet på Bornholm i sept. 2020 med 
kørsel i bus, hvor bussen kom med til Bornholm. Han henviste også til de udsendte forslag om 
at afholde mødet på Bornholm i 2020. Han oplyste, at de udsendte forslag var drøftet i FU. 
Indstillingen var, at et møde på Bornholm skal afvikles efter de samme principper, som er 
anvendt til HB-møderne i Bogense. 
Der var en længere debat om afvikling af et HB-møde på Bornholm contra afviklingen af 
møderne afholdt i Bogense. Der var enighed om, at det til dato ikke har været muligt at finde 
et mødested, der prismæssigt kan hamle op med Bogense. Hertil kommer at 
transportomkostningerne til Bornholm vil blive større end til Bogense. 
Efter endnu en debat blev det besluttet, at der ikke afholdes HB-møde på Bornholm i 2020. 
Det afholdes på Fyn – et andet sted end Bogense, hvis der kan findes et rimeligt tilbud. 
Kredsformanden (kreds 6) undersøger mulighederne og indhenter tilbud. 
 
Ad pkt. 11. 
Formanden omtalte foreningens hjemmeside og oplyste, at der pr. 1. sept. I år er indgået 
aftale med Allan om drift af hjemmesiden. Mailadresse: majallan@gmail.com. Den årlige udgift 
er 3.000,-kr. 
Oplyste også, at han har været i forbindelse med kreds 7 om deres særlige ordning med 
særskilt password, da han ikke fandt, at den ordning kunne fortsætte. Kreds 7 erklærede sig 
indforstået hermed. 
Formanden er ansvarlig for hjemmesiden.  Der blev efterlyst, en suppleant for webmasteren. 
Formanden vurderer mulighederne. 
 
Ad pkt. 12. 
Næstformanden oplyste, at han har afleveret en artikel til blad nr. 4. Artiklen handlede om 
statsbesøget af præsident Trump, men måtte redigeres i sidste øjeblik på grund af Trump.s 
afbud. 
Til det følgende blad er der deadline d. 3. okt.  Kreds 2 gav tilsagn om en artikel ved 19-
september arrangementerne. Blad nr. 6/2019 har deadline d. 13. nov. og udkommer i 
december måned. Der var enighed om, at der indrykkes en samlet liste over kredsenes 
generalforsamlinger i 2020. Det kræver, at alle kredse indsender oplysning om tid og sted for 
generalforsamlingerne i 2020. 
Fristen er d. 10. november og oplysningerne sendes pr. pr. mail til sekretæren. 
 
Ad pkt. 13.-14. og pkt. 15. 
Orientering til kredsene om nye pensioneringer genoptages, når Politiforbundets igen kan 
udsende de nødvendige lister. 
 
Intet under eventuelt. 
 
Næste HB-møde blev aftalt til onsdag d. 26. februar 2020 kl. 1100 i Odense. 
(generalforsamlingen i 2020 afholdes d. 1. april i Odense.) 
 
Formanden afsluttede mødet kl. 1410 med at takke for en god debat og ønskede alle en god 
hjemrejse. 
 
Hans Agerbo Jensen, sekretær 
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